

Response Plus Holding PJSC

ريسبونس بلس القابضة ش م خ

Management report for the Financial Year ended

تقرير الإدارة عن السنة المالية المنتهية

31st December 2023

31 ديسمبر 2023





	1102011101330
Response Plus Holding PJSC ("RPM") has reported impressive growth in its financial performance for the year ending 31st December 2023, with a strong commitment to excellence, focus on operational synergies, and cost efficiencies. RPM's Net Profit for the year ending 31st December 2023 amounted to AED 49.39 million, compared to Net Profit of AED 29.31 million in the previous year. The Revenue for the year amounted to AED 345.4 million, compared to AED 320.8 million in the previous year.	أعلنت شركة ريسبونس بلس القابضة ش.م.خ عن نمو مذهل في أدائها المالي للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2023، مع التزام قوي بالتميز والتركيز على التآزر التشغيلي وفعالية التكلفة. وبلغ صافي أرباح شركة ريسبونس بلس القابضة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2023 49.39 مليون درهم إماراتي، مقارنة بصافي أرباح قدرها 29.31 مليون درهم إماراتي في العام السابق. بلغت إيرادات العام 345.4 مليون درهم، مقارنة بالعام درهم في العام السابق.
Key Highlights During 2023:	أبرز الإنجازات لعام 2023.
RPM registered strong growth in its Revenue during the year 2023.	سجلت ريسبونس بلس القابضة ش.م.خ نموًا في إير اداتها خلال عام 2023.
During the year, RPM declared a dividend of AED 14 million to its shareholders.	خلال العام، أعلنت شركة ريسبونس بلس عن توزيع أرباح بقيمة 14 مليون در هم لمساهميها.
During 2023, RPM established the Response Plus Medical Complex in Dammam – specialized private occupational health centre in the Kingdom of Saudi Arabia and approved by Johns Hopkins Aramco Healthcare.	خلال عام 2023، أنشأت ريسبونس بلس القابضة ش.م.خ مجمع ريسبونس بلس الطبي في الدمام - وهو مركز متخصص خاص للصحة المهنية في المملكة العربية السعودية ومعتمد من مركز جونز هوبكنز أرامكو الطبي.
The year also witnessed strong growth in the number of site clinics under management by RPM, totaling nearly 300 clinics across UAE and Saudi Arabia.	وشهد العام أيضًا نموًا قويًا في عدد العيادات الميدانية الخاضعة لإدارة ريسبونس بلس، والتي بلغ مجموعها حوالي 300 عيادة في جميع أنحاء دولة الإمارات العربية المتحدة والمملكة العربية السعودية.
During 2023, the ADNOC site clinics, operated by RPM, received the Joint Commission International (JCI) accreditation – a testament to RPM's commitment to international standards for quality, patient safety, and the highest clinical protocols.	خلال عام 2023، حصلت عيادات موقع أدنوك، التي تديرها شركة ريسبونس بلس، على اعتماد اللجنة الدولية المشتركة وهو دليل على التزام ريسبونس بلس بالمعايير الدولية للجودة وسلامة المرضى وأعلى البروتوكولات السريرية.
During the year, Saudi Response Plus Medical Services also made inroads into projects in NEOM and undertook sub-contracting works with ARAMCO.	خلال العام، حققت شركة الاستجابة السعودية للخدمات الطبية أيضًا تقدمًا في مشاريع في نيوم وقامت بأعمال التعاقد من الباطن مع أرامكو.
In addition to its ongoing operations with prestigious clients and contracts in the region, RPM also won new contracts during the year which contributed to its financial performance, including the Abu Dhabi National Exhibitions Centre, Department of Culture and Tourism, Etihad Engineering. RPM continues to support iconic	بالإضافة إلى عملياتها المستمرة مع العملاء المرموقين والعقود في المنطقة، فازت ريسبونس بلس أيضًا بعقود جديدة خلال العام مما ساهم في أدائها المالي، بما في ذلك مركز أبوظبي الوطني للمعارض، ودائرة الثقافة والسياحة، والاتحاد الهندسية. تواصل ريسبونس بلس دعم الأحداث الشهيرة في المنطقة، بما في ذلك سباق الجائزة الكبرى السعودي للفورمولا 1، وساوند ستود مي ودالي داكار، وحملة الامادات، العردية المتحدة

events in the region, including the Formula 1 Saudi Arabian Grand Prix, Soundstorm, Dakar Rally, UAE Tour, World Triathlon Series, among others. ستورم، ورالي داكار، وجولة الإمارات العربية المتحدة، وسلسلة الترياتلون العالمية، وغيرها.



Profit & Loss analysis for the year ended 31st :2023 يسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2023:	تحليل الأرباح والخسائر لله
Revenue: The group reported AED 345.4 million in revenue during the year, compared to AED 320.8 million in the previous year ending 31st December 2022.	
Net Profit after Tax for the year amounted to AED 49.4 million compared to the Net Profit after tax of AED 29.3 million in the previous year ending 31st December 2022.	إماراتي مقارنة بصافي ال
Balance Sheet analysis as on 31st December :2023: عما في 31 ديسمبر 2023:	تحليل الميزانية العمومية ك
Total Assets were recorded at AED 298.2 million 31 مليون در هم إماراتي في 298	الفراحوال الأمرول وا
Total Assets were recorded at AED 298.2 million on 31st December 2023 compared to AED 314.3 million as of 31st December 2022.	بنع إ جمائي الأصول 1. 2 ديسمبر 2023 مقارنة بـ ديسمبر 2022.
Total liabilities decreased to AED 68.1 million at 31st December 2023 from AED 91.4 million at 31th December 2022.	انخفض إ جمالي الخصوم إلى ديسمبر 2023 مقارنة بـ 4. 2022.
Equity increased to AED 230 million as of 31st December 2023 from AED 222.9 million on 31st December 2022.	ارتفعت حقوق المساهمين ديسمبر 2023 مقارنة بـ 2.9 2022.
Future Plans:	الخطط المستقبلية:
نمو المستمر الشركة من خلال: The Management confirms its commitment to	تؤكد الإدارة التزامها بدفع ال
drive continuous growth of the company through: ➤ Potential international acquisitions in pre- hospital care and expansion of services	 المكتسبات الدولي وتوسيع الخدمات
across different business verticals > Expansion into new markets in the region and beyond.	 التوسع في أسواق
Jan Maria	
130, 130, 10 10 10 10 10 10 10 10 10 10 10 10 10	Sell .

Dr. Rohil Raghavan Chief Executive Officer Response Plus Holding PJSC الرنيس التنفيذي للشركة Plus Ho

ريسبونس بلس القابضة ش مخ